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Hva: AK møte 

:Dato/Tid  08.04.15 kl.1800-2000 

Hvor: Gardemoen 

Tilstede: Elling Breivik, Lars-Inge Graabakk, Andrea Bell Pedersen, Nina Baardseth , 
Anne-Cathrine Enstad, Claus J Ryste 

Forfall: Karina Birkelund(med på telefon) 

Kopi: Skistyret – NSF administrasjon 

Referent: Claus J Ryste 

 
 
AGENDA  

1. Status økonomi 
2. Status tiltaksplan økonomi 
3. Forslag og prinsipper uttak 2015 
4. Eventuelt 

 
 

RAPPORTERING 
 

• Sportssjef redegjorde for økonomisk status for 2015 så langt, og hvordan 

man lå an med de tiltakene som var besluttet gjennomført av AK i forrige 

møte for å nå det nye budsjettet. Samt at budsjettet ble godkjent av 

Skistyret. Lars Inge kunne også informere om sine funn i regnskapene etter 

gjennomgang, og at økningen på aktivitet og valutakurser var 

hovedårsaken til underskudd i 2014. Tiltak for nye rutiner, og mer effektiv 

regnskapsføring blir informert om ved senere anledning.  

•  

DISKUSJONS- OG VEDTAKS SAKER   
 

• Sportssjef redegjorde for hvordan administrasjonen ser for seg hvert lag og 

gjennomføring av det sportslige. Det ble en del prinsipp diskusjoner om 

prioriteringer og ressurser knyttet til de ulike satsingene. Prinsippene på 

hvilket grunnlag vi skulle ta ut på ble nøye gjennomgått da årets uttak ,og 

bemanning må være strammere enn fjoråret basert på årets økonomiske 
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erfaringer. For størrelse på lagsstrukturene vil det for neste sesong bli noe 

mindre totale lag. Det ble presisert fra AK at det er strategisk viktig at med 

justeringer spesielt på jentesiden, at tiltak for å opprettholde et viss 

minimum av adekvat tilbud jobbes må målrettet mot.  

• AK ga sin støtte til jobben sportssjef skal gjøre før det sportslige vedtaket, 

og at endelig landslagsuttak ble utsatt til man hadde litt mer oversikt. Siste 

frist for endelige beslutninger ble satt til uke 18. 

 
 
 


